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11 prosince, 2022

Proč se lékaři bojí říct pravdu o injekcích a vedlejších
účincích? (videa)

necenzurovanapravda.cz/2022/12/proc-se-lekari-boji-rict-pravdu-o-injekcich-a-vedlejsich-ucincich-videa

Vzhledem k předchozím poměrně špatným zkušenostem se

zdravotnictvím pro mne nebylo tak těžké uvěřit, že se najdou lékaři,

kteří budou ze strachu či z finančního prospěchu lhát svým

pacientům. Ostatně, také Mengele byl skutečný a ti, kdo mu aktivně

pomáhali, měli také lékařské vzdělání.

Ovšem většina lidí považuje lékaře – a mnozí dokonce i politiky a

média – za studnice jediné pravdy. Proč lidem nepřišlo podivné, že

každý, kdo přišel v „době covidové“ s jiným názorem než tím

oficiálně raženým, byl dehonestován a mnohdy přišel o práci?

Copak si lidé nevšímají, jak se jim od začátku lhalo? Kde je ona

dvoudávková „tečka“, údajná stádní imunita nebo bezinfekčnost

očkovaných? Vše uvedené nám šiřitelé „jediné pravdy“ – ať už z řad
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médií, politiků nebo rádoby odborníků – tvrdili do doby, než se

ukázalo, že jde o lži. Lhali a přesto jim masy nadále důvěřují.

Neuvěřitelné!!

Namísto toho, aby byli tito šiřitelé lží na jejichž základě se

diskriminovala celá skupina obyvatel, hnáni před zodpovědnost, tak

se vše zametá pod koberec a lže se dál. A masy i další lži v klidu

akceptují.

Nyní vám přináším videa a výpovědi dvou amerických lékařů, kteří

hovoří o tom, proč mnozí jejich kolegové účelově lžou než aby řekli

pravdu. A vypovídají i o tom, co se děje, když někdo tu pravdu vypoví

či pokud chce své pacienty skutečně léčit.

„Tohle je brutální pravda o tom, proč  lžou. Lékaři se bojí říct pravdu

o těchto injekcích a vedlejších účincích, protože riskují, že jim bude

odebrána licence,“ řekl americký lékař Peterson Pierre .

„Šokující, já vím,“ dodává.

„Ve Spojených státech dostávají pacienti s covidem v nemocnici jako

standardní léčbu remdesivir, zatímco lék nefunguje a má hrozné

vedlejší účinky, včetně selhání ledvin a jater,“ říká lékař (pozn.:

šokující informace o „zabijáckém“ remdesviru, který se podává i v

evropských zemích, najdete v knize či filmu „Skutečný Anthony

Fauci“). 

„Nemocnice dostanou od vlády velký pytel peněz, pokud použijí

remdesivir, 20procentní bonus. Dostávají také peníze navíc, pokud

dají pacienty s koronavirem na ventilátor a pokud pacient s

koronavirem zemře.

Na jednoho pacienta to představuje částku 400 000 až 500 000

dolarů,“ vysvětluje Pierre.

„Mezitím se s lékaři, kteří jdou proti proudu, zachází tvrdě. Ve státě

Kalifornie je vše, co je v rozporu s vyprávěním, považováno za

profesionální pochybení. To je nyní zakotveno v zákoně.
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Proto vám lékaři nesdělují informace a neříkají vám pravdu.

Byrokraté ničí lékařské povolání,“ uzavírá doktor.

Velmi podobně hovoří i další americký lékař Paul Marik. Video je

podstatně delší, nicméně lékař sděluje velmi podobné informace,

jako jeho kolega Pierre z krátkého videa výše.

Dr. Paul Marik mimo jiné hovořil i o tom, jak to bylo těžké, když chtěl

lidi skutečně léčit a ne jim ubližovat remdesvirem.

Lékařská komunita se mu pomstila, když se pokoušel léčit pacienty

nepatentovanými, off-label léky schválenými FDA, které se ukázaly

jako velmi účinné proti COVID.

Nemocniční lékárna odmítla vyplnit jeho recepty a bylo mu nařízeno,

aby je nikomu nepředepisoval. Stručně řečeno, dostal příkaz, aby

jednoduše sledoval, jak jeho pacienti umírají, i když věděl, že jim

může pomoci.

Jediný lék, který směl předepisovat, byl remdesivir, o kterém je

známo, že je toxický a často smrtelný. Remdesivir byl vyvinut jako

antivirotikum a testován během vypuknutí eboly v roce 2014. Bylo

zjištěno, že tento lék má na svědomí velmi vysokou úmrtnost a nebyl

dále sledován.

V prvních měsících roku 2020 byl lék zařazen do studií COVID. Tyto

zkoušky byly také více než zklamáním. Nejen, že byl lék proti infekci

neúčinný, ale měl také významné a život ohrožující vedlejší účinky,

včetně selhání ledvin a poškození jater.

Ale navzdory jeho jasným nebezpečím a nedostatečné účinnosti

americký Úřad pro kontrolu potravin a léčiv v květnu 2020 povolil

remdesivir pro nouzové použití proti COVID a poté jej plně schválil v

říjnu 2020.

Když Marik odmítl dodržovat protokol remdesiviru, byl podroben

„falešné kontrole“, neoficiálnímu, ale dobře známému procesu, ve

kterém je „problémový“ lékař obviněn z pochybení a v podstatě

https://www.theepochtimes.com/health/why-doctors-are-lying-to-you_4821563.html


4/4

vyřazen z praxe.

Nakonec byl vyhozen, i když za svou 30letou kariéru specialisty na

intenzivní péči si na něj nikdy nestěžoval ani jeden pacient. Ale

nezůstali jen u toho. Nemocniční správa ho také nahlásila do

National Practitioner Databank, a jakmile vás NPD nahlásí jako

špatného lékaře, je prakticky nemožné očistit své jméno. Vaše kariéra

skončila.

Nahlásili ho také Lékařské radě, která proti němu vymyslela další

řadu falešných obvinění. Obvinili ho z předepisování ivermektinu

fiktivním pacientům, o kterých nepravdivě tvrdili, že byli tímto lékem

poškozeni.

„Pravdou je, že jsem nikdy nebyl schopen předepsat ivermektin,“  říká Marik.  „Pacienti, o
kterých tvrdili, že jsem je léčil, byli neexistující pacienti, takže to vám říká, jak daleko
dokáže zajít Virginia Board of Medicine… To je problém, když se snažíte promluvit.  Správa
nemocnice udělala vše pro to, aby zničila mou kariéru, protože jsem chtěl léčit své
pacienty.“

Podle Marika byli někteří jeho kolegové, kteří šli proti narativu,

dokonce fyzicky ohroženi a byly ohroženy i životy jejich rodin, pokud

nepřestanou mluvit. „Tak to je vážné,“ říká Marik. Faktem je, že

lékaři, kteří argumentují proti narativu Big Pharmy, jsou hrozbou pro

bilionové příjmy. V porovnání s takovými sumami je hodnota života

lékaře nulová.

Dále již opět dr. Marik hovoří o tom, jak nemocnice vydělávaly na

chybné „léčbě,“ která pacienty spíš zabíjela než aby jim pomohla. To,

zda pacient žije nebo zemře, je podle Marika nepodstatné. Ve

skutečnosti, pokud zemřou, budou mít další peníze. Nemocnice

vnímají pacienty COVID v podstatě jako dojnou krávu, a proto

netolerují lékaře, kteří používají včasnou léčbu…

Ohodnoťte tento příspěvek!
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